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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:
Priprave na zunanjo presojo so v RTS v polnem teku. 
Pripravljali smo gradivo za sestanek Komisije za nove 
proizvode, ki bo predvidoma v ponedeljek 19. 10. 1998.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
Tosama se je udeležila mednarodnega sejma Agro-zemlja v 
Hrvaški v Osijeku od 8. 10. - 12. 10. 1998 in s tem začela 
akcijo prodaje Vrteksa na Hrvaškem.

Žarko Petrovčič

popravila le teh niso poceni.
Nada Korošec

Proizvodnja:
Na septemberske rezultate smo lahko ponosni. Letni plan za 
ta mesec smo presegli za 10 %, operativnega pa za 9 %. Pri 
tem smo proizvedli za 7 % več proizvodov kot v istem 
mesecu lanskega leta. Najbolj udarni so bili v Belilnici z 53 
% preseganjem, v Sanitetni konfekciji, kjer so plan presegli 
za 19 %, v TŠT so bili 16 % nad planom in v Mikalnici, ki 
je plan presegla za 8 %.

Janez Leskovec

Splošno kadrovsko področje:
V oddelku Mikalnice je bilo sodelavki vzeto nekaj denaija - 
majhna tatvina. Storilka je bila odkrita in ji je prenehalo 
delovno razmeije.

Franc Anž in

Računovodstvo in finance:
Na Ljubljanski borzi se s Tosamino delnico v preteklem 
tednu ni zgodilo nič posebnega, sa je ohranila vrednost na 
nivoju 5.500 SIT.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:
42. teden je bil v KS zaznamovan v smislu sejemskih 
dejavnosti. Izvedene so bile analize učinkov nastopa na 
sejmu v Kranju in Sarajevu in Ženevi ter se vršile priprave za 
nastop na sejmih v Ljubljani, Moskvi in Kijevu, ki bodo 
potekali konec tega meseca.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost
Že precej časa izpostavljamo potrebo po nakupu novega 
viličarja, saj so obstoječi že stari in iztrošeni. Upam, da se 
nam bo naša potreba uresničila še v letošnjem letu, kajti

Tkalnice:
V oddelku pripravljalnice snovala podelavajo zadnje 
količine Češke preje, najslabše v zadnjih petih letih, kar 
posledično s slabšim votkom v TŠT pripomore k slabi 
kakovosti.
Na zahtevo trga se preupeljava 38 pnevmatskih statev. Z 
izbiro pravih širin na pravih strojih bomo tako pridobili na 
mesec cca 120.000 m2 več tkanin, z isto porabo energije, 
časa in posluževanja, ističasno pa tudi izboljšali razmeije 
gaze, ki jo najbolj primanjkuje.
V T.O. je bil izveden remont parilnih kopeli za krepimo 
linijo. V teku so pripravljalna dela za 5 strojev NC ob 
morebitnem naročilu povojev za Previs. Precej težav nam v 
zadnjem času povzročajo t. i. padalska izdelava manjkajočih 
izdelkov.

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
Kot veste, nam je ponagajal sterilizator in kar nekaj luknjic 
nam je zagrenilo dobro voljo. Toda pristop k sanaciji je bil 
pravi in napaka se je dosti hitro sanirala. Zahvala gre vsem, 
ki so pri delu sodelovali, kot tudi delavkam v oddelku, saj je 
ves zaostali material steriliziran in ustrezno zapakiran.

Oton Križman:
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Konfekcija
V zadnjem tednu smo v oddelek prejeli več dodatnih 
nalogov za proizvodnjo, med njimi tudi nalog za izdelavo 
sanitetnega kompleta SK 1 A. V oddelku krojimo platno, 
katerega nam potiska zunanji izvajalec. Vse ostale operacije 
dela izvajamo v oddelku. Šivanje bo potekalo 22 delovnih 
dni in sicer po štiri delavke. Delali smo tudi v sobotah zaradi 
tega, ker imamo na razpolago samo 4 stroje tega tipa, na njih 
pa šivamo tudi druge izdelke. V oddelku se zelo veselimo 
dodatnega šivanja, še posebej zato, ker se je začela 
zmanjševati redna proizvodnja hlačk.

Marjan Orehek

Mikalnica:

Vinko Svetlin

Belilnica:
Drugi teden bomo zeleni, pa ne od zavisti in tudi ne zaradi 
jeze (ali pa tudi), zeleni bomo od tkanine, torej nismo samo 
belilnica, včasih smo tudi zelenilnica.
Ocvirkov ocvirček: Manjkajoči del kanalizacije ni 
povzročal poplav, temveč je “tapaciral” tla v kleti z 
vezivom iz netkanega. Da pa ne bi kdo mislil, da smo 
lopovi, cevovoda sploh ni bilo samo moral bi biti. Sicer pa, 
dokler ni bil popravljen jašek je zamakalo iz jaška, zdaj pač 
zamaka po cevovodu.

Milan Drčar

PIOH
S sodelavci PIOH-a in elektro delavnice je bila izvršena 
montaža na novi liniji CCE.

Franc Cerar

Področje kakovosti:
S Centralne čistilne naprave so izvedli 5. letošnje merjenje 
količine in kakovosti odpadnih vod, ki jih odvajamo iz 
podjetja. V tem času pa se je ena oseba iz sektorja tudi 
udeležila strokovnega izpopolnjevanja na to temo na 
seminarju Vodni dnevi.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:
Iz množice raznovrstnih aktivnosti, kijih izvajamo v sektoiju 
in za katere sem prepričana, da bi zanimale tudi 
marsikaterega bralca novic, je kar težko določiti najbolj 
zanimive. Vsekakor velja omeniti, da je eden od naših 
računalnikov-strežnikov bogatejši še za en disk. Nanj 
nameravamo zapisovati podatke o Tosaminih prodajnih 
dosežkih, le te pa bomo s programsko opremo, ki jo že ves 
teden pridno testiramo, posredovali do končnih uporabnikov. 
Tako obdelane prodajne informacije bodo namenjene 
lažjemu in hitrejšemu sprejemanju poslovnih odločitev. 
Upam, da bodo dosegle svoj namen.
Pa še iskrica s seminarja o obvladovanju stroškov: Eden od 
pripomočkov na poti k uspešnosti slovenskega podjetja 
Trimo iz Trebnjega je tudi geslo: “Vse kar nima vrednosti je 
zapravljanje.”

Olga Resnik

Vodstvo družbe
Zdravstvo v sosednji Hrvaški se spopada s težavami, kakršnih naši predstavniki in kupci na Hrvaškem ne pomnijo. Zelo 
primanjkuje denaija za zdravstvo, zato so veledrogerije prenehale dobavljati izdelke tamkajšnjim bolnicam in naročati blago pri 
proizvajalcih. Manjša naročila se poznajo tudi v Tosami, vendar kaže, da bomo kljub temu letos prodali na Hrvaškem okoli 15 % 
več kot lani. Glavna vzroka sta ukinitev carin in s tem povezana konkurenčnost naših izdelkov ter dobro delo našega zagrebškega 
podjetja.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Podkongresne aktivnosti so v polnem teku. Udeležili smo se seje Območne organizacije sindikata. Oblikovali smo stališča in 
dopolnitve k kongresnim dokumentom. Predlagali smo svoje člane za sindikalna priznanja in za člane ROS. Sodelovali smo na 
sestanku Območnega sindikata v Napredku, katerega se je udeležil predsednik ZSSS g. Dušan Semolič. Predstavil nam je stališča 
Zveze SSS o predlogu pokojninskega zakona in zakona o delovnih razmerjih. Na sestanku smo predstavili metode in oblike dela 
“našega” sindikata.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 400 izvodov


